
Coordinació Districtes

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 2

Núm.: 1/2023
Caràcter: ORDINARI
Data: 27 d’abril 2023
Horari: De 18:00 a 19:30h
Lloc: Centre Cívic Montserrat Roig

Hi assisteixen:

Núria Marín Garcia Presidenta

Carles Lázaro Hernando Representant Grup municipal PSC

Maria Pilar Álvarez Sánchez Representant Grup municipal Tot per Terrassa

Maribel Gregorio Encarnación Representant Grup municipal ERC-MES

Vanessa Solà Gutiérrez
Representant Col·lectiu Ciutadà Cuidem Ca 
N'Anglada

Fernando Viedma Moya Representant AS d’entitats de gent gran

Josep Ruiz Rodríguez Representant AS d’entitats de gent gran

Eunice Muniesa Vers Representant AS d'entitats de dones

Lidia Muniesa Vers Representant AS d'entitats socals

Antonio Cazorla Roldán Representant Suplent AS d'entitats de lleure

Membres excusats: Representant AV Ca n’Anglada

Loida Panadés Rubio Representant AV Ca n’Anglada

Francesc Sañé Guix Representant Grup municipal Junts per Terrassa

Ruth Hibernón Martín Representant AV Torre-Sana

Membres absents:
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Raquel Pérez Redondo Representant Associació de comerciants

Jordi Trujillo Agulló Representant AS d’entitats socials

Marc Moreno Monjón Representant Comunitat educativa primària

Xavier Gómez Vidal Representant ASS d'entitats de lleure

Alfonsa Redondo Asensio Representant AV Per la Millora de Ca N'Anglada

Maria Dolores Martínez Faura Representant Comunitat sociosanitària

Noemí Fernández Outumuro Veïna sector Montserrat

Abundio Lozano Román Representant AS d'entitats juvenils

Juan Trujillo Zamora Representant AS d’entitats esportives

Maite Boza Fernández Representant AV Vilardell 16 de Septiembre

Tania Herrera Vargas
Representant Grup municipal Ciutadans de 
Terrassa

També hi assisteixen:

Miquel Pérez Almudaina
Director Àrea Estructura Territorial i Atenció 
Ciutadana

Mercedes García Infermera CAP EST

Roser Ortega Aldea Secretària

Convidats que excusen 
assistència:

Montserrat Álvarez Directora, Institut Escola Antoni Ubach i Soler

Ruth Sánchez. Cap d'Estudis, Institut Escola Antoni Ubach i Soler

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 24 de novembre de 2022
2. Resum Consell Municipal del Districte 2 (2019-2023).
    Dades generals, dinamització i Barris Saludables
3. Presentació Projecte de l'Institut Escola Antoni Ubach i Soler
4. Informacions de Presidència
5. Precs i preguntes
6. Consultes de la ciutadania

1.- Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 24 de novembre de 2022.
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Es pregunta si hi ha esmenes,  com no n'hi ha, es dona l'acta  per aprovada.

2.-  Resum  Consell  Municipal  del  Districte  2  (2019-2023).  Dades  generals,
dinamització i Barris Saludables.

La Sra. Núria Marín dona pas al segon punt de l'ordre del dia i cedeix la paraula a la
Sra.  Roser  Ortega que presenta conjuntament  amb la regidora,  el  power  point  del
resum del Consell  Municipal  del Districte 2. (  Dades generals,  dinamització i  barris
saludables). (ANNEX 1).

Pren la paraula la Sra. Núria Marín i explica que hi ha un nou dinamitzador de comerç
al barri de Ca n’Anglada. Informa que l’Associació de Comerciants ha dimitit i el motiu
de què hi  hagi  aquesta figura, és per tal  d'intentar reactivar la  representativitat  del
comerç al barri.

A continuació el Sr. Josep Ruiz  recorda que el dissabte dia 20 de maig de 2023 a les
10:30 hores a la porta del Centre Cívic Montserrat Roig a l' Avda Barcelona 180,  hi ha
prevista una trobada conjunta d'entitats amb motiu  de la "Revolta de Ca N'Anglada". 

Tot seguit, la Sra. Núria Marín excusa l'assistència de la direcció de l’Institut Escola
Antoni Ubach i Soler, ja que segons l'ordre del dia, avui assistia com a convidat per a
explicar  el  seu  projecte  de  transformació  en  escola  de  Comunitat  d’Aprenentatge.
Malauradament per motius personals no han pogut assistir.

Pren la  paraula el  Sr.  Josep Ruiz i  comenta que una de les propostes de l’entitat
responsable del "Llibre de la Vida" és,  la d'instaurar la figura de "Terrassenc de l’Any"
a nivell de barris.

Dona resposta la Sra Marín,  i detalla que de moment ja s’han fet dos homenatges al
Districte 2, un a la Sr. Antonio Cazorla (ex- president de l'AV del barri de Montserrat )  i
l’altre a la Sra. Carmen Aguilar ( veïna del barri de Ca N'Anglada).

La Sra. Roser Ortega, abans de concloure aquest punt de l'ordre del dia,  recorda que
es  farà arribar a tots els assistents una enquesta sobre el funcionament del Consell
Municipal de Districte . Aquesta es proposa amb la finalitat de què tothom pugui donar
la  seva  opinió.  Alhora,  es  remarca  que  es  poden  fer  aportacions  de  millora.  Es
demana, si us plau, que es doni resposta abans del proper 12 de maig.

3.-INFORMACIONS DE PRESIDÈNCIA

Pren la paraula la Sra. Marín i recorda que el dissabte, dia 1 d'abril de 2023 de 9 a 14
h,  es va fer la inauguració de la remodelació de la plaça coneguda com la Plaça del
Pagès,  actual  Plaça  "Rosa  Parks".  Com  activitat  de  dinamització  comunitària,  els
assistents varen poder participar en la pintura de la mateixa.

A continuació intervé la Sra. Pilar Álvarez, veïna de la plaça, i explica que quan es van
tancar tres dels sis accessos a la plaça, el veïnat va començar a tenir tranquil·litat. Ara
que ja està gairebé finalitzada, només resta pendent retirar les taules de la terrassa
d’un bar que actualment hi és a l'interior de la plaça. Per consens,  s'ha acordat que es
retiri. 

Alhora,  afegeix  que afortunadament,  sembla  ser  que,  de moment,  el  mercat  de la
misèria ha desaparegut, i això ha donat molta tranquil·litat a l'entorn immediat.
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Pren la paraula la Sra. Vanessa Solà i vol reivindicar les entitats que fan coses pels
nens/es i demana que el Consell sigui un punt de difusió de les activitats que es fan al
territori.

A  continuació  la  Sra.  Núria  Marín  informa  de  què Terrassa  compta  amb  un  Pla
d'emergència  en  situacions  de  sequera  que  planifica  i  concreta  les  mesures  a
emprendre quan s'activa cadascuna de les fases d'alerta per sequera. El passat 3 de
març,  el  de  Comitè  de Sequera  de  Terrassa va proposar la  incorporació  de  noves
mesures al Pla d’emergències en situacions de sequera, algunes de les quals afecten
a la celebració de determinades activitats que es desenvolupen a l'espai  públic  on
l'aigua és directa o indirectament protagonista. Informar de què es limiten les activitats
en les que es pugui produir malbaratament d’aigua, prohibint les festes de l’escuma o
similars, i evitar les situacions en les que s’embruti molt la via pública per reduir l’ús
d’aigua per a la seva neteja (per exemple, les festes holi, festes escuma...). Donada la
situació de sequera generalitzada, és molt important que entre totes i tots fem accions
per reduir el consum d'aigua i, així, contribuir a l'estalvi col·lectiu.

4.-PRECS I PREGUNTES 

Pren la paraula el Sr. Carles Lázaro i agraeix la feina feta al llarg del mandat, malgrat
les discrepàncies.

Tot seguit, el Sr. Toni Cazorla Roldán, comenta vers el carrer de Sant Damià, que els
veïns han manifestat que la plaça té una part que no està ben il·luminada i demana
més il·luminació al voltant de la Parròquia Sant Cristòfor i de la BD2.

La Sra. Maribel Gregorio, comenta que hi ha moltes places amb aquesta problemàtica,
en concret, fa incís en la plaça que hi entre el carrer Mare de Déu de les "Angustias" i
Mare de Déu del  Socors.  Fa la  recomanació  de què,  des del  Servei  d'Enllumenat
Públic,  es faci la valoració per dotar-la de més potència i/o de més punts de llum.

Pren la paraula la Sra. Lidia Muniesa i diu que la intensitat de la il·luminació de la
Plaça de Ca N'Anglada també ha baixat.

La  Sra.  Núria  Marín  pren  nota  i  comenta  que  es  gestionarà  amb  els  serveis
corresponents.

A continuació, la Sra. Roser Ortega informa que cada dimarts entre les 19:30 i les
21:00 hores,  des del  mes de maig fins al  mes de juliol  d'enguany,   hi  haurà una
trobada  a  la  Plaça  de  Ca n’Anglada  on  tothom podrà  participar  d'una  activitat  de
dinamització mitjançant l'ensenyament informal de ball urbà. Es tracta d’anar introduint
d' altres activitats a les places,  a més de les activitats tradicionals com jugar a pilota,
saltar a la comba... S'explica que es va fer una prova pilot a la Plaça Rosa Parks i va
funcionar força bé. Es tracta d' una activitat  adreçada a tota la família. L'entitat que
l'ha organitzat es diu Sunset ( Mundo Árbol).

Pren la paraula la Sra. Lidia Muniesa i explica breument la participació de la seva
entitat el dia de la Fira de l’Oliva. Detalla que la seva entitat fa difusió de la música als
barris, una música que no s’escolta habitualment com la música clàssica i considera
que això els barris també ho necessiten. El projecte,  "Música als barris"  porta deu
anys treballant, i des de la primera edició de la Fira de l’Oliva,  ha participat, posant un
piano al  carrer (  Accés principal  al  Centre Cívic Montserrat Roig ).  Argumenta, les
dificultats per poder formar part d'aquest esdeveniment que any rere any es celebra al

4



Coordinació Districtes

barri i que a hores d'ara ja es pot parlar d'una fira consolidada. Posa de manifest que
no surten al programa de la fira,  tot i formar-ne part.

Pren  la  paraula  la  Sra  Marín  i  li  comenta  que  ha  facilitat  les  seves  dades  a  la
responsable del Servei  de Comerç perquè de cara a la  propera edició hi  siguin  al
programa.

Pren la paraula la Sra. Vanessa Solà i pregunta si la Festa Major també la porta el
Servi de Comerç.

Respon la Sra. Roser Ortega i diu que el Servei de referència de les Festes Majors
dels barris és el de Coordinació de Districtes  i que la seva organització va a càrrec de
les AAVV ( Associacions de Veïns) i de les entitats territorials que vulguin col·laborar.

El Sr. Josep Ruiz diu que s’hauria de fer un concert d’aquestes característiques a la
Plaça Rosa Parks.

Pren la paraula la Sra. Lidia Muniesa i diu que s’està mirant de programar una sèrie de
concerts a l’espai de l'església i a la Plaça de Ca n’Anglada.

El Sr. Josep Ruiz demana més presència policial tant al districte com en concret al
barri de Ca n’Anglada. 

Per altra banda,  demana que es faci un díptic que sigui molt visual amb la informació
que es va donar a la darrera reunió amb policia on es va parlar de seguretat. Recorda
que aquesta sessió informativa  va estar adreçada especialment al col·lectiu de Gent
Gran. 

Conclou la seva intervenció agraint la feina feta i fa incís en què cal continuar treballant
perquè encara falta molt per fer.

5.-CONSULTES CIUTADANIA

No hi ha consultes de la ciutadania.
 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària Presidenta

Roser Ortega Aldea Núria Marín Garcia
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